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R O M Â N I A 
JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA RAFAILA 
CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737541 – RAFAILA – Telefon/fax: 0235/459274 
   

Nr. 1213 din 21.03.2018 
 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 
 local al comunei Rafaila, din data de 20 martie 2018, ora 0800 

 
SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 11 consilieri 
din 11 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rafaila. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Fînariu Constantin, primarul comunei Rafaila şi 
domnul Sandu Gabriel, viceprimarul comunei Rafaila, judeţul Vaslui. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 
studiat, după care ulterior îl va supune aprobării Consiliului local. 
 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 107 din 12.03.2018 emisă de primarul comunei Rafaila, 
Consiliul local al comunei Rafaila a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 20 
martie 2018, ora 0800, cu următoarea ordine de zi: 
 
 1. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă,  pentru perioada 
martie – mai 2018. 
 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea „Planului pentru asigurarea cu resurse 
umane, materiale si financiare pentru gestionarea situatiilor de urgenta” – comuna 
Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 
  3. Proiect de hotarare privind acordarea mandatului special reprezentantului 
asociatului in vederea exprimarii votului in Adunarea Generala a Asociatiei  pentru 
Dezvoltare Intercomunitara de Utilitati Publice pentru Serviciul de Alimentare cu 
Apa si de Canalizare din Municipiile Vaslui, Barlad, Husi si Orasul Negresti, Judetul 
Vaslui  – APC VASLUI. 
          4. Proiect de hotarare privind declararea in stare de insolvabilitate a unor 
debitori persoane decedate si scoaterea creantelor fiscale ale acestora din evidenta 
curenta. 
          5. Proiect de hotarare privind acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de 
dezvoltare a bugetului local, pe anul 2017, din excedentul bugetului local. 
          6. Proiect de hotarare privind utilizarea excedentului bugetului local al comunei 
Rafaila, judetul Vaslui, rezultat la incheierea exercitiului bugetar al anului 2017. 
          7. Raport de activitate al consilierilor locali pentru anul 2017. 
          8. Raport privind activitatea agentului agricol pentru sem. II, anul 2017. 
          9. Proiect de hotarare privind rectificarea a II-a a bugetului local pentru anul 
financiar 2018. 
 Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
   - 11 voturi „pentru” 
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  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 
1. In conformitate cu prevederile art. 35 alin. (1), coroborat cu art. 41 din Legea nr. 

215/2001 privind administraţia publică locală, republicată, cu modificarile si completarile 
ulterioare, domnul consilier, FANARIU DUMITRU propune ca preşedinte de şedinţă pe domnul 
consilier, RUSU VASILE, care să conducă lucrările şedinţelor ordinare, extraordinare şi de indata 
ale Consiliului local al comunei Rafaila, pe perioada martie - mai  2018. 

 
Supun la vot :  
 

- Cine este „pentru”? 
- 11 voturi „pentru” 

- Cine este „contra” ? 

- Cine se abţine ? 
 
 

  In unanimitate, domnul consilier, RUSU VASILE a fost ales preşedinte de şedinţă, cu 
Hotărârea nr. 14/20.03.2018,  privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada martie  
mai 2018. 

 
  
 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 
Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare privind 
aprobarea „Planului pentru asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare pentru 
gestionarea situatiilor de urgenta” – comuna Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 

- Dau cuvântul domnului Voicu Gabriel, Sef S.V.S.U., pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind aprobarea „Planului pentru 
asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare pentru gestionarea situatiilor de 
urgenta” – comuna Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 

- Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind aprobarea „Planului 
pentru asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare pentru gestionarea situatiilor de 
urgenta” – comuna Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 

- Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea „Planului pentru asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare 
pentru gestionarea situatiilor de urgenta” – comuna Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 
2018. 

- Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea „Planului pentru asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare 
pentru gestionarea situatiilor de urgenta” – comuna Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 
2018. 
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DISCUTII: 
 

Domnul Voicu Gabriel, sef S.V.S.U., a spus ca ne cere I.S.U. Vaslui, actualizarea si 
aprobarea „Planului pentru asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare pentru 
gestionarea situatiilor de urgenta” – comuna Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018, drept 
pentru care a propus initierea acestui proiect de hotarare. 

Domnul primar spune ca am mai aprobat acest plan si in anii anteriori, este o masura de 
precautie, deci ne conformam. 

 
 
Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind aprobarea „Planului 

pentru asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare pentru gestionarea 
situatiilor de urgenta” – comuna Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 

 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 
 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 
Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare privind 
acordarea mandatului special reprezentantului asociatului in vederea exprimarii votului in 
Adunarea Generala a Asociatiei  pentru Dezvoltare Intercomunitara de Utilitati Publice 
pentru Serviciul de Alimentare cu Apa si de Canalizare din Municipiile Vaslui, Barlad, Husi 
si Orasul Negresti, Judetul Vaslui  – APC VASLUI. 
 - Dau cuvântul doamnei Voicu Victorita, secretar al comunei prin delegare de atributii, 
pentru a prezenta raportul compartimentului de resort, proiectul de hotarare privind acordarea 
mandatului special reprezentantului asociatului in vederea exprimarii votului in Adunarea 
Generala a Asociatiei  pentru Dezvoltare Intercomunitara de Utilitati Publice pentru 
Serviciul de Alimentare cu Apa si de Canalizare din Municipiile Vaslui, Barlad, Husi si 
Orasul Negresti, Judetul Vaslui  – APC VASLUI. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind acordarea 
mandatului special reprezentantului asociatului in vederea exprimarii votului in Adunarea 
Generala a Asociatiei  pentru Dezvoltare Intercomunitara de Utilitati Publice pentru 
Serviciul de Alimentare cu Apa si de Canalizare din Municipiile Vaslui, Barlad, Husi si 
Orasul Negresti, Judetul Vaslui  – APC VASLUI. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind acordarea mandatului special reprezentantului asociatului in vederea exprimarii 
votului in Adunarea Generala a Asociatiei  pentru Dezvoltare Intercomunitara de Utilitati 
Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apa si de Canalizare din Municipiile Vaslui, 
Barlad, Husi si Orasul Negresti, Judetul Vaslui  – APC VASLUI. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
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privind acordarea mandatului special reprezentantului asociatului in vederea exprimarii 
votului in Adunarea Generala a Asociatiei  pentru Dezvoltare Intercomunitara de Utilitati 
Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apa si de Canalizare din Municipiile Vaslui, 
Barlad, Husi si Orasul Negresti, Judetul Vaslui  – APC VASLUI. 
 
 NU SUNT DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 
 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind acordarea mandatului 
special reprezentantului asociatului in vederea exprimarii votului in Adunarea 
Generala a Asociatiei  pentru Dezvoltare Intercomunitara de Utilitati Publice pentru 
Serviciul de Alimentare cu Apa si de Canalizare din Municipiile Vaslui, Barlad, Husi 
si Orasul Negresti, Judetul Vaslui  – APC VASLUI. 
 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 
primar, Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare 
privind declararea in stare de insolvabilitate a unor debitori persoane decedate si scoaterea 
creantelor fiscale ale acestora din evidenta curenta. 
 - Dau cuvântul doamnei Sandu Daniela, inspector (operator rol), pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind declararea in stare de insolvabilitate 
a unor debitori persoane decedate si scoaterea creantelor fiscale ale acestora din evidenta 
curenta. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind declararea in stare de 
insolvabilitate a unor debitori persoane decedate si scoaterea creantelor fiscale ale acestora din 
evidenta curenta. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi 
privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, servicii şi comerţ, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare privind declararea in stare 
de insolvabilitate a unor debitori persoane decedate si scoaterea creantelor fiscale ale acestora 
din evidenta curenta. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind declararea in stare de insolvabilitate a unor debitori persoane decedate si scoaterea 
creantelor fiscale ale acestora din evidenta curenta. 
 
DISCUTII : 
 Domnul primar spune ca o sa tinem din scurt situatia amenzilor, dept pentru care si in cazul 
de fata, fiind vorba de defunctul Amariei Dumitru, il scadem din evidenta fiscala.  
 
 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind declararea in stare de 
insolvabilitate a unor debitori persoane decedate si scoaterea creantelor fiscale ale 
acestora din evidenta curenta. 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
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     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 
primar, Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare 
privind acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 
2017, din excedentul bugetului local. 
 - Dau cuvântul doamnei Handrea Catalina-Viorica, consilier (contabil), pentru a 
prezenta raportul compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind acoperirea 
definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2017, din excedentul 
bugetului local. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind acoperirea definitiva 
a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2017, din excedentul bugetului 
local. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 
2017, din excedentul bugetului local. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul 
de hotarare privind acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului 
local, pe anul 2017, din excedentul bugetului local. 
 
DISCUTII : 
 Domnul consilier Birgau Vasile intreaba cum s-a ajuns sa avem deficit si excedent in acelasi 
timp? 
 Domnul primar spune ca difera capitolele: deficitul il acoperim cu excentent din bugetul 
local, iar excedentul il cheltuim in vederea continuarii constructiei la sediul nou al Primariei.  
 
 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind acoperirea 
definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2017, din 
excedentul bugetului local. 
 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

 6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 
primar, Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare 
privind utilizarea excedentului bugetului local al comunei Rafaila, judetul Vaslui, rezultat la 
incheierea exercitiului bugetar al anului 2017. 
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 - Dau cuvântul doamnei Handrea Catalina-Viorica, consilier (contabil), pentru a 
prezenta raportul compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind utilizarea 
excedentului bugetului local al comunei Rafaila, judetul Vaslui, rezultat la incheierea 
exercitiului bugetar al anului 2017. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind utilizarea 
excedentului bugetului local al comunei Rafaila, judetul Vaslui, rezultat la incheierea 
exercitiului bugetar al anului 2017. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind utilizarea excedentului bugetului local al comunei Rafaila, judetul Vaslui, rezultat la 
incheierea exercitiului bugetar al anului 2017. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul 
de hotarare privind utilizarea excedentului bugetului local al comunei Rafaila, judetul Vaslui, 
rezultat la incheierea exercitiului bugetar al anului 2017. 
 
 
DISCUTII : 
 Domnul primar spune ca o sa continuam lucrarile la sediul nou al Primariei si avem mari 
sperante ca anul acesta sa terminam si sa ne mutam acolo.  
 
 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind utilizarea 
excedentului bugetului local al comunei Rafaila, judetul Vaslui, rezultat la incheierea 
exercitiului bugetar al anului 2017. 
 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

 7. Trecem la cel de-al saptelea punct de pe ordinea de zi si dau cuvantul consilierilor 
locali pentru a-si prezenta Raportul de activitate al consilierilor locali pentru anul 2017. 
 
 8. Trecem la cel de-al optulea punct de pe ordinea de zi si dau cuvantul domnului 
Voicu Gabriel pentru a prezenta Raportul privind activitatea agentului agricol pentru sem. 
II, anul 2017. 
 
 9. Trecem la cel de-al noualea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 
primar, Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare 
privind rectificarea a II-a a bugetului local pentru anul financiar 2018. 
 - Dau cuvântul doamnei Handrea Catalina-Viorica, consilier (contabil), pentru a prezenta 
raportul compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind rectificarea a II-a a 
bugetului local pentru anul financiar 2018. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
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prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind rectificarea a II-a a 
bugetului local pentru anul financiar 2018. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind rectificarea a II-a a bugetului local pentru anul financiar 2018. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind rectificarea a II-a a bugetului local pentru anul financiar 2018. 
 
DISCUTII : 
 Domnul primar spune ca in urma Contractului incheiat cu S.C. VIPAMIS CONSTRUCT 
SRL, in vederea inregistrarii sistematice a imobilelor in sectoarele cadastrale nr. 10, 14, 16, 19, 20, 
37 si 38, a trebuit sa facem rectificarea bugetului pentru a plati prestatorul .  
 
 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind rectificarea a II-a a 
bugetului local pentru anul financiar 2018. 
 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

 10.  Interpelari si raspunsuri: 
 -Domnul primar spune ca vineri a fost constructorul care a castigat licitatia pentru 
Infiintare cladire cabinet medical, si am facut proces-verbal de predare a amplasamentului, urmand 
ca de luni 26.03.2018 sa se apuce de treaba, bineinteles daca permite vremea. 
 -Domnul consilier Birgau Vasile intraba cat mai dureaza pana se apuca de drumul din 
Plopoasa? Si podul de la gara se duce intr-o parte. 
 -Domnul primar spune ca avem promisiuni ca si pana acum, noi doar asteptam sa se 
concretizeze. In mod normal in aceasta vara ar trebui sa il faca deoarece expira termenul de 
executie. Podul de la gara este prins odata cu drumul de la Tibanesti, iar prin sat o sa mai aducem 
sa punem si noi piatra cand se face vremea buna. 
 -Mai spune domnul primar ca a primit o solicitare pentru ajutor de urgenta de la numitul 
Pinzariu Constantin pentru a lua medicamente sotiei sale care sufera de astm bronsic.  Si daca tot 
vorbim de ajutoare de urgenta propun sa dam unul si familiei Hanu pentru a face racordul la reteaua 
electrica, sunt printre putinii care nu au lumina in sat. 
 -Domnul consilier Focsa Ioan spune ca si la Smau Trofin ar trebui sa se faca o acheta si 
poate il ajutam si pe el un pic, are si el ceva bani pusi deoparte dar fiind singur nu are cine sa se 
intereseze pentru el, este bine daca putem noi. 
 -Domnul primar spune ca in acest caz propune sa le dea cate 2.500 lei celor doua familii 
si daca ne va permite bugetul poate reusim sa tragem lumina si lui Baciu Valica si la Vilon. 
 Domnul consilier Onciu Ioan spune ca daca aducem piatra sa reparam un pic la Canton 
deoarece s-a rupt pamantul pe langa tub si trebuie neaparat consolidat. 
 
 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
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  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, se aprobă. 
 
Domnul primar, Fînariu Constantin convoacă în şedinţă extraordinară Consiliul local 

al comunei Rafaila, pentru data de 10 aprilie 2018, ora 0800, ce va avea loc la sediul 
administrativ al Primăriei comunei Rafaila, cu urmatoarea ordine de zi: 

            1. Proiect de hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa 
procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, „Reabilitare Scoala cu 
clasele I-IV Roteni, sat Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – lucrari in continuare”. 
 2. Proiect de hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa 
procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, „Utilitati Scoala cu clasele 
I-VIII Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – lucrari in continuare”. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa 
procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, „Infiintare cladire 
cabinete medicale individuale in comuna Rafaila, judetul Vaslui”. 

4. Raport de activitate al viceprimarului comunei Rafaila, pentru anul 2017. 
5.Proiect de hotarare privind însuşirea Acordului de cooperare privind 

organizarea şi exercitarea activității de audit public intern. 
 
 
             PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                  SECRETAR, 
                 
               Consilier, Rusu Vasile                                                         p. Voicu Victorita  


